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Onderwerp: ACS-3EG- onderhandelingen 

<7 
Met het oog op de "behandeling in de Ministerraad van 

18 mei a.s. van de ACS-EEG ondehandelingen volgt hieronder 

een korte aantekening met betrekking tot een aantal nog 

openstaande kwesties waarover in genoemde Ministerraad 

een beslissing genomen moet worden. 

1) Mineralen 

a) In de onderhandelingen van de afgelopen dagen in het 

Comité van permanente vertegenwoordigers zijn de laatste 

afzonderlijke Nederlandse reserves opgeheven. Deze reserves 

hadden betrekking op de toepassingsgevallen van het 

crisisfonds voor mineralen. Nederland meende dat 

a) het niet alleen ernstige en tijdelijke gevallen moest 

betreffen maar ook exceptionele gevallen; 

b) het speciale geval van de terugval van de export

opbrengsten moest worden geschrapt (om te voorkomen 

dat anders toch weer steun aan bedrijven wordt gegeven). 

Door toevoeging van een laatste zin over de rentabiliteit 

van de bedrijven en door te spreken van "dfevenements 

politicues graves et extraordinaire" zijn deze Nederlandse 

bezwaren weggenomen. 

b) Nu rest alleen nog de algemene res erve die Nederland heeft 

gelegd* Deze reserve houdt verband met het probleem 

(dat alleen in Nederland zelf kan worden opgelost) van 

de toerekening. -Tussen Ontwikkelingssamenwerking en 

Financiën (en evt. EZ) bestaat immers nog het probleem 

in wiens begroting het Nederlandse aandeel de + 2 0 0 miljoen 

ERE voor dit fonds opgenomen zullen worden. 

Nederland heeft in verband hiermee in Brussel een alge

mene reserve gelegd, verwezen naar de Nederlandse Minister

raad en overigens verzekerd dat van Nederlandse kant de 
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tijdslimieten van de onderhandelingen gerespecteerd 
zouden worden. 

Geconcludeerd zal kunnen worden dat het hier om 
een zeer essentiële wens van de ACS-landen gaat. 
De EEG heeft zich op dit punt een speciale in
spanning getroost om aan de ACS-wensen tegemoet 
te komen. Er bestaat nu algemene overeenstemming 
over het fonds als zodanig ofschoon orer de 
modaliteiten ook met de ACS nog onderhandel 
zal moeten worden. Gegeven deze omstandigheden 
zal Nederland meewerken aan de verdere uitwerking 
met de ACS van dit fonds en de reserve moeten 
opheffen. De kwestie van de nationale toerekening 
van de middelen van het fonds, die uit het EOF 
zullen komen, zal op het interne, Nederlandse niveau 
een oplossing moeten vinden. 

2) De twee andere kwesties waar Nederland nog speciale 
problemen mee had (investeringsbescherming en de meer 
lange termijn-kwestie van de investeringen in de mijnbouw 
en de energie-sector) hebben in de PV-discussie een 
oplossing gevonden die voor Nederland bevredigend genoemd 
kan v/orden. 
Vfat de investeringsbescherming aangaat is men akkoord gegaar 
met de meest begunstigingsclausule zoals door België 
voorgesteld. De gedachte (afkomstig van Financiën) om een 
algemene of uiteindelijk Nederlandse veriaaring op te 
nemen dat de EEG-investeringen eveneens het recht moesten 
hebben op een behandeling gelijk aan die van de nationale 
investeerders werd door de voorzitter ontraden. De andere 
lid-staten hebben Nederland, dat haar standpunt nog voorbe
houden heeft, niet gesteund op dit punt. Gezien het feit 
dat het essentiële probleem van ons oorspronkelijk verweer 
tegen de Commissievoorstellen (t.w, bilaterale akkoorden 
versus evt. Communautaire-akkoorden ) is opgelost 
en gegeven de omstandigheid dat Nederland in dit late 
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stadium, door vast te houden op dit punt, de onder
handeling meer slecht dan goed zou doenf moet Nederland 
akkoord gaan met de Belgische meest begunstigingsclausul* 
zonder meer* 

Met het punt van de investeringen in de mijnbouw en 
energiesector is Nederland reeds akkoord. 7el moet 
hier nog hetzelfde probleem als hierboven vermeld worden 
opgelost inzake de toerekening. 

Inzake het invoerregime voor tomaten zal de !.!inister van 
Landbouw moeten instemmen met het Commissievoorstel 
om 60 f douanerechten-verlaging aan de AC3 te verschaffen 
voor 3000 ton tomaten in de periode van 1 5 november tot 
30 april. 

Inzake de omvang van het EO? zal de Llinisterraad moeten 
bepalen welke de marges zijn van de delegatie op 24 en 
25 mei. In de huidige conventie ia een bedrag opgenomen 
van 3 ,39 miljard RE. Indien men de sedert de vorige con
ventie opgetreden inflatie in aanmerking neemt en rekeni: 
houdt met nieuwe aktiviteiten die in de nieuwe conventie 
zullen worden uitgebracht (cri^Ufoada mineralen) kan mr 
uitkomen op een bedrag van * 5, ' ziiljard. Dit cijfer 
circuleert (overigens nog zender onige officiële status) 
in Brussel. 

Over de mensenrechten ontvangt u e«a afzonderlijke aante
kening. 
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